
P r o t o k ó ł   Nr XVI /2008 
 
z odbytej sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 16 kwietnia 2008r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1010 do 14 00. 
 
Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Jan Miemiec  
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pan Gallus Erwin 
5. Dyrektor Zespołu Szkolno-Gimnazjalnego  - Pani ElŜbieta Stefan 
6. Związki Zawodowe     - Pan Piotr Jarema 
          
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XV/2008 z dnia 06.02.2008r 
5.  Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza Gorzowa Śl. z wykonania budŜetu za 2007 rok; 
a)   opinia RIO o sprawozdaniu z wykonania budŜetu gminy za 2007 rok 
b)   opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budŜetu za 2007 rok 
c)   opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2007 rok 
d)   podjęcie uchwały o udzielenie/nie udzielenie/absolutorium Burmistrzowi Gorzowa Śl. 
6.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany budŜetu gminy na 2008 rok 
b)   zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację inwestycji 
c)   zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie   
      ścieków 
d)  dopłaty do ścieków dla grupy I 
e)  ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w   
     Gorzowie Śl. do ścieków 
f)  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz   
     ustalenia wartości jednego punktu w placówkach oświatowych oraz w Biurze Obsługi   
     Szkół i Przedszkoli w Gorzowie Śląskim 
g)  rodzajów oraz warunków i sposobu przyznawania świadczeń pomocy zdrowotnej dla    
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      nauczycieli 
h)   zmiany uchwały Nr XIV/106/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia   
       28.12.2007 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii   
       w gminie Gorzów Śląski na  rok 2008 
i)   zmiany uchwały Nr XIV/105/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia   
     28.12.2007 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
     Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów   
     Śląski  na  rok 2008. 
j)    przyjęcia do realizacji „Programu opieki nad zabytkami gminy Gorzów Śląski” 
k)  przystąpienia sołectwa Skrońsko do programu Odnowy Wsi w Województwie   
     Opolskim 
l)    przystąpienia sołectwa Jamy do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim 
m)  przystąpienia sołectwa Kozłowice do programu Odnowy Wsi w Województwie   
      Opolskim 
n)   zasad wydzierŜawiania nieruchomości gruntowych  
o)   zawarcia porozumienia z Powiatem Oleskim w sprawie wspólnej realizacji w roku   
      2008 zadań z zakresu ochrony zdrowia tj. dofinansowania działalności statutowej   
      Warsztatów  Terapii Zajęciowej 
p)   wyraŜenia zgody na utworzenie Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania 
7.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
8.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
9.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
10.   Wolne wnioski i informacje.  
11.  Zakończenie obrad .                       
 
Ad1. Otwarcia XVI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając jednocześnie, Ŝe w 
sesji uczestniczy 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum przy którym 
moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Przewodniczący obrad Pan Roman Neugebauer zapoznał z porządkiem obrad sesji, 
proponując  o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji trzy  projekty uchwał w 
następującej kolejności w punkcie 6 porządku obrad w podpunkcie „r” – podjecie uchwały w 
sprawie : przystąpienia sołectwa Uszyce do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim, 
w podpunkcie „s” – podjecie uchwały w sprawie: powołania Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Gorzowie Śl., w podpunkcie „t” – podjecie uchwały w sprawie: zawarcia 
porozumienia z Gminą Kluczbork w zakresie dofinansowania wyścigu kolarskiego. 
 
Rada Miejska 13 głosami, na obecnych 13 radnych na sesji, na 15 osobowy skład Rady 
uzupełniła porządek obrad sesji o zgłoszone propozycje.  
 
Ad4. Protokół Nr XV/2008 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06-02-2008r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 
13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag. 
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Ad5.a) Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował, iŜ Radni 
otrzymali sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2007r., które szczegółowo były 
omówione na posiedzeniach stałych komisji Rady Miejskiej. 
 
Pani Agata Olejarz – Skarbnik Miasta przedstawiła sprawozdanie Burmistrza Gorzowa Śląskiego 
z wykonania budŜetu gminy za 2007r. 
 
Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z Uchwałą Nr 16/2008 z 
dnia 28 marca 2008r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii 
o sprawozdaniu  z wykonania budŜetu Gminy za 2007 rok. 
 
Przewodnicząca  Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia,  Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, Przewodniczący Komisji ds. 
BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie /załącznik do 
protokołu/. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Pan Łukasz Olejnik przedstawił pozytywną 
opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budŜetu Gminy za 2007r. oraz wniosek komisji o 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gorzowa Śl. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym przyjęła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2007 
rok  – jednogłośnie 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer zapoznał z Uchwałą            
Nr 103/2008 z dnia 04 kwietnia 2008r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Opolu nt. opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2007r. 
   
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XVI/118/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania 
budŜetu gminy za 2007 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gorzowa Śl. – jednogłośnie 
13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer pogratulował Burmistrzowi o 
jednogłośnym  przyjęciu  sprawozdanie i udzielone absolutorium z wykonania budŜetu Gminy za 
2007r. 
 
Ad6.a) Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu 
gminy na 2008r. 
 
 Zwiększa się dochody gminy o kwotę    227.906 zł 
 Dział      758     -   RóŜne rozliczenia                                                               227.306 zł 
 Dział      851     -    Ochrona zdrowia                                                                      600 zł 
 Po dokonaniu zmian dochody gminy wynoszą  15.242.023 zł. 
 
 Zwiększa się wydatki budŜetu gminy  o  kwotę   433.406 zł 
 Dział      600    -  Transport i łączność                                                                 5.000 zł 
 Dział      700    -  Gospodarka mieszkaniowa                                                    10.000 zł 
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    Dział 750 - Administracja publiczna      30.000 zł 
    Dział 801 - Oświata i wychowanie               325.344 zł 
    Dział 851 - Ochrona zdrowia                                                                      600 zł 
    Dział 853 - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej                 5.462 zł 
    Dział 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza                                        2.500 zł 
    Dział 900      - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska                    40.000 zł    
    Dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego                             500 zł 
    Dział 926 - Kultura fizyczna i sport                                                        14.000 zł 
    Po dokonaniu zmian wydatki budŜetu gminy wynoszą  16.905.589 zł. 
 
Zwiększa się  przychody z tytułu innych rozliczeń krajowych  §  955 o kwotę  205.500 zł. 
Po dokonaniu zmian przychody budŜetu gminy wynoszą  2.663.566 zł a rozchody 1.000.000 zł 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, Komisji ds. BudŜetu, Finansów i 
działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/119/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie 
zmiany budŜetu gminy na 2008r. została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami 
„za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6.b) Pan Artur Tomala – Burmistrz zapoznał z  projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego na realizację inwestycji , przedstawił jednocześnie zalecenia 
Sanepidu w sprawie remontu kuchni i łazienek w Przedszkolu w Gorzowie Śl. 
Pan Artur Tomala – Burmistrz poinformował , Ŝe w związku z tym , Ŝe po ostatnim przetargu 
jaki przeprowadziliśmy na remont instalacji elektrycznej w Zespole Szkolno-Gimnazjalnym w 
Gorzowie Śl. zauwaŜyłem, Ŝe bardzo duŜo wzrosły ceny na roboty ogólno budowlane i dlatego 
obawiam się, Ŝe moŜe nie wystarczyć środków przeznaczonych w budŜecie na zaplanowane 
zadania termomodernizacyjne, a zwiększając kwotę poŜyczki powinniśmy zwiększyć równieŜ 
kwotę udziału własnego, dlatego teŜ pytam radnych którą z tych trzech inwestycji czyli : 
Przedszkole Gorzów Śl. , Szkoła Uszyce, Przedszkole Kozłowice uznać za priorytetową  lub 
ewentualnie w jakiej kolejności wykonać poniewaŜ obawiam się , Ŝe moŜe nie wystarczyć 
środków w budŜecie. 
 
Przewodniczący Rady Roman Neugebauer poinformował, Ŝe robiąc termomodernizację w 
Przedszkolu w Gorzowie Śl. doprowadzając gaz do Przedszkola, a zostawić kuchnie węglowa.  
 
Radny Łukasz Olejnik poinformował, Ŝe to nie są pierwsze zalecenia sanepidu dotyczące 
remontu kuchni i łazienek, są rozmowy  ze Szwajcarem Panem  Hansem Rudolfem Schaerem 
który chce sfinansować zakup. 
taboretu kuchennego gazowego do kuchni. 
Radny Rudolf Gnacy zaproponował, Ŝeby zrobić remont kuchni a nie robić termomodernizacji w 
Przedszkolu w Gorzowie Śl.  
Radny Łukasz Olejnik zapytał , co będzie jak sanepid wyda opinie o zakazie uŜytkowania kuchni 
i łazienek. 
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Radny Łukasz Olejnik zgłosił wniosek o zrobienie w pierwszej kolejności termomodernizację 
Szkoły w Uszycach i Przedszkola w Gorzowie Śl. , a jak zostaną pieniądze  to wtedy robić 
termomodernizację  w Kozłowicach. 
Wniosek został poddany pod głosowanie : 11 głosami „za”,  przy jednym głosie wstrzymującym 
i jednym głosie przeciw na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  
 
Burmistrz Pan Artur Tomala zaproponował autopoprawkę do uchwały o podniesienie kredytu do 
kwoty 600.000 zł. i realizację tych trzech zadań po kolejnych przetargach w przypadku braku 
środków finansowych informuję radnych, Ŝe będą musiały nastąpić przesunięcia w budŜecie na 
ten cel. 
Autopoprawka o zwiększenie kredytu do 600.000 zł. została poddana pod głosowanie- 
jednogłośnie 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej.  
 
Radna ElŜbieta Lepsza zapytała Burmistrza czy byłoby moŜliwe przeniesienie Przedszkola w 
Kozłowicach do Szkoły w Kozłowicach.  
 
Burmistrz poinformował, Ŝe nie dlatego poniewaŜ układ tego budynku jest inny niŜ w  Uszycach, 
i w tym przypadku musiało by być osobne wejście a, wykonanie tego jest nie moŜliwe. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali 
pozytywne opinie /załącznik do protokołu/. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XVI/120/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
realizację inwestycji  – jednogłośnie 13 głosami „za”, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej.  
 
Ad6.c) Pan Dariusz Gancarek – Kierownik ZUK przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie .   
 

Uchwała Nr XVI/121/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie: 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  
została podjęta 12 głosami „za” przy jednym głosie wstrzymującym, na obecnych na sesji 13 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad6.d) Pan Dariusz Gancarek – Kierownik ZUK przedstawił projekt uchwały w sprawie: dopłaty 
do ścieków dla grupy I 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie  z uwzględnieniem wniosku o zmniejszenie dotacji o 0,10  zł. za 1 m3      
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Radny Kinach zasugerował dlaczego mamy obniŜać dotacje , a podwyŜszać mieszkańcom skoro 
Praszka została przy tych samych cenach.  
 
Wniosek komisji został poddany pod głosowanie : 10 głosami „za”, przy jednym głosie 
wstrzymującym i dwóch głosach przeciw na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej.  

 
Uchwała Nr XVI/122/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie: 
dopłaty do ścieków dla grupy I została podjęta 12 głosami „za” przy jednym głosie wstrzymującym, 
na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad6.e) Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ustalenia stawek 
dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w  Gorzowie Śl. do ścieków , dotacja jest 
przekazywana do 20 kaŜdego miesiąca. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie .   

 
Uchwała Nr XVI/123/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie: 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w  Gorzowie Śl. do 
ścieków została podjęta przez Radę Miejską 10 głosami „za” przy trzech głosach 
wstrzymującym, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad6.f) Kierownik BOSziP przedstawił projekt uchwały w sprawie : ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu 
w placówkach oświatowych oraz w Biurze Obsługi  Szkół i Przedszkoli w Gorzowie Śląskim. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/124/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia 
wartości jednego punktu w placówkach oświatowych oraz w Biurze Obsługi  Szkół i Przedszkoli 
w Gorzowie Śląskim  została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na 
obecnych na sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
 
Ad6.g) Kierownik BOSziP przedstawił projekt uchwały w sprawie : rodzajów oraz warunków i 
sposobu przyznawania świadczeń pomocy zdrowotnej dla  nauczycieli. 
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Pan Piotr Jarema zapytał co się dzieje ze środkami które zostaną nie wykorzystane w danym roku. 
Pani Skarbnik poinformowała, Ŝe przechodzą na następny rok i są jako nadwyŜka budŜetowa. 
Opinia Związków Zawodowych jest pozytywna. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/125/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
rodzajów oraz warunków i sposobu przyznawania świadczeń pomocy zdrowotnej dla       
nauczycieli  została podjęta przez Radę Miejską 12 głosami „za” przy jednym głosie 
wstrzymującym, na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad6.h) Pan Roland Fabianek – Sekretarz zapoznał z  projektem uchwały w sprawie : zmiany 
uchwały Nr XIV/106/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28.12.2007 dotyczącej 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  w gminie Gorzów Śląski na  rok 
2008. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/126/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie :  
zmiany uchwały Nr XIV/106/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28.12.2007 
dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  w gminie Gorzów Śląski 
na  rok 2008 została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 
sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6.i) Pan Roland Fabianek – Sekretarz zapoznał z  projektem uchwały w sprawie : zmiany 
uchwały Nr XIV/105/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28.12.2007 dotyczącej 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów  Śląski  na  rok 2008. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/127/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie :   
zmiany uchwały Nr XIV/105/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28.12.2007 
dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów   Śląski  na  rok 2008 
została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, 
na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
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Ad6.j) Pan Artur Tomala - Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: przyjęcia do realizacji 
„Programu opieki nad zabytkami gminy Gorzów Śląski”, informując Radnych , Ŝe jest to wymógł 
ustawowy. 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali 
pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/128/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
przyjęcia do realizacji „Programu opieki nad zabytkami gminy Gorzów Śląski”  została podjęta 
jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6.k,l,m,r)  Pan Artur Tomala - Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: przystąpienia 
sołectwa Skrońsko do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim,  przystąpienia sołectwa 
Jamy do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim,  przystąpienia sołectwa Kozłowice do 
programu Odnowy Wsi w Województwie  Opolskim, przystąpienia sołectwa Uszyce do programu 
Odnowy Wsi w Województwie  Opolskim 
 
Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytał pozytywne 
opinie.  
 
Do przedstawionych propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XVI/129/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
przystąpienia sołectwa Skrońsko do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Uchwała Nr XVI/130/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
przystąpienia sołectwa Jamy do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim  została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Uchwała Nr XVI/131/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
przystąpienia sołectwa Kozłowice do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Uchwała Nr XVI/135/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
przystąpienia sołectwa Uszyce do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwały stanowi załącznik do protokółu sesji. 
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Ad6.n ) Pani Małgorzata Mrugała – Kierownik referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 
zasad wydzierŜawiania nieruchomości gruntowych  
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/132/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie :  
zasad wydzierŜawiania nieruchomości gruntowych została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską 
(13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6.o) Pan Roland Fabianek – Sekretarz zapoznał z  projektem uchwały w sprawie : zawarcia 
porozumienia z Powiatem Oleskim w sprawie wspólnej realizacji w roku  2008 zadań z zakresu 
ochrony zdrowia tj. dofinansowania działalności statutowej Warsztatów  Terapii Zajęciowej . 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/133/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie :  
zawarcia porozumienia z Powiatem Oleskim w sprawie wspólnej realizacji w roku  2008 zadań z 
zakresu ochrony zdrowia tj. dofinansowania działalności statutowej Warsztatów  Terapii 
Zajęciowej została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na 
sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinie i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6.p) Pan Artur Tomala - Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na 
utworzenie Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania, Burmistrz poinformował, Ŝe jest to 
kontynuacja programu Ledar +  w tym programie jako fundacja. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytał pozytywną 
opinie. 
Uchwała Nr XVI/134/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
wyraŜenia zgody na utworzenie Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania została podjęta 
jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6.s) Przewodniczący Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie : 
powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzowie Śl., Przewodniczący zapoznał 
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równieŜ Radnych Wyrokiem Sądu  Administracyjnego w Opolu dnia 17 marca 2008r/ wyrok Sądu 
stanowi załącznik do protokołu/ 
 
 
Uchwała Nr XVI/136/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
powołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzowie Śl. została podjęta jednogłośnie 
przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej).  
 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6.t) Przewodniczący Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie : zawarcia 
porozumienia z Gminą Kluczbork w zakresie dofinansowania wyścigu kolarskiego 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytał pozytywną 
opinie. 
 
Uchwała Nr XVI/137/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16 kwietnia 2008r w sprawie : 
zawarcia porozumienia z Gminą Kluczbork w zakresie dofinansowania wyścigu kolarskiego została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Opinia i Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad7.) Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował : 
- złoŜeniu oświadczeń majątkowych do 30  kwietnia 2008r  z załącznikiem  PIT 
 
Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
 
Ad10. Radny Łukasz Olejnik  zapytał jak będzie przebiegał remont Sali w Pakoszowie, bo był 
wniosek komisji Rewizyjnej o ponowną analizę prac jakie powinny być wykonane w tej Sali. 
Burmistrz Artur Tomala  poinformował, Ŝe na dzień dzisiejszy jest do wymiany 5 belek stropowych, 
i nie ma na razie takiej potrzeby ,Ŝeby wymieniać cały dach. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer zapoznał z pismem  Wojewody 
Opolskiego  dot. wystąpienia z Związku Gmin Śląska Opolskiego /pismo stanowi załącznik do 
protokółu/. 
 
 
Pani ElŜbieta Stefan podziękowała radnym za przyznane pieniądze na inwestycji jakie mają być 
wykonane w Zespole Szkolno-Gimnazjalnym w Gorzowie Śl.  
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany został 
porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XVI sesję Rady Miejskiej. 
 
Protokółowała         Przewodniczył 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 


